
 

 

 התשע''וי''ט אדר א' , 16.0228., 9מס'  ישיבה – מועצה ישיבת סיכום

 20:00תחילת הישיבה: 

 580414043: עמותה  מספר

 

 בעלי תפקידים פעילים חברי מועצה
 :נוכחים

 שירה מיסטריאל 
 אירה קזימוב 
  הרשקוביץאלי 
 איתי כלפון 
 אור מדורסקי 
 אירנה קזימוב 
  אביחי שאשא 
 איליה חייט 
 אלירן מזוז 
 יחיאב סבג 
 עמיאל בונפד 
 הרוש-מתן בן 
 דור חסון 
 אורפז אדרי 

 :נוכחים

 דולב אלברק 
  עמיאל יוסף

 תורג'מן

 ראם פארנג'י 
 שקד שירן 

 מיטל ענתבי 
 מאור נידאם 

  דליה יחזקאל– 
 IDOמנהלת 

 בר מימון 
 

 

  :נוכחים

  יו''ר מועצה –גבריאל ברודסקי 
  מנכ''ל –אלון וויזברג 

  קב''ט-דוד אלמסי 

 לא נוכחים:
 אריאל גילת 

 שמעון עייאש 
 שובל בצ'צ'ו 

 ליטל לוי 
 רותם חמו 

 

 : על סדר הישיבה הערות

 הישיבה קיום עד אותם ושימרו לכם הבוערים הנושאים את מראש שמור . 

  הישיבה!קראו את החומר הנשלח אליכם בטרם 

 הישיבה במהלך תמציתיים להיות השתדלו לכן, מרובה והעבודה קצר הזמן. 

 .דיבור בעת הישיבה יעשה ברשות יו''ר המועצה בלבד 

  הוק.-אד –לא תותר העלאת  –העלאת נושאים על סדר היום יועברו לבחינה מראש 

 אישור השתתפות:  

  , או בהודעהyormuatza.ariel@gmail.com בדוא"ל נא לאשר השתתפותכם

 .050-7489942לטלפון 

 



 

 

 פירוט הנושאים שעמדו על סדר יומה של הישיבה:

 סדר הישיבה:

 עדכונים שוטפים ) שירה מיסטריאל( .א

 עדכונים ) אלון וויזברג( .ב

 מבקר לאגודה .ג

 נשף פורים .ד

 יום הסטודנט .ה

 תפקידים חדשים .ו

 עדכונים, חטיבות שונות .ז

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 :שוטפים עדכונים .א

 שירה מיסטריאל דוברת:

 עם העו''ד. ארגונים על קיומן של  . הכל בתיאום16.5.16-בחירות לאגודה יהיו ב

 החבירות, הגשת מועמדות ונהלי בחירות, כל זאת יפורסם בהמשך.

 יהיה הפנינג פורים. ישראל אליאן אחראי על ההפנינג. הצלחנו להשיג  21.3-ב

כל זאת . 13:15לבין  12:15אישור קבוע שכל חודש נעשה שעה הפסקה פעילה בין 

 בשביל לספק לשירותים זמן פנוי להירגע מתקופת הלימודים המלחיצה.

 ת חברתית, עורבובכדי להביע שקיפות, נדון לאחרונה על הוצאת רכז חדש ממ

ויישומן בא לידי ביוטי בהצבעה של  החלטות כאלו נעשות באמצעות ועד מנהל

. ההחלטה להוציא רכז חדש נעשתה באמצעות איליה חייט. החלטות המועצה

 . ומועצת האגודה כאלו להבא צריכות להיעשות באמצעות וועד מנהל

 עדכונים: .ב

 מנכ''ל –אלון וויזברג  :דובר

 חצי חינם'. לפני חצי שנה החלו בפיילוט עם תושבי  דורון, מנהל שיווק של'

ובוסים בעיר. התכנית נועדה ליצור ציר תנועה אריאל. נבנה מסלול לצי אוט

. הרשת היא ותיקה ועובדת הרבה שנים בשוק. מה שאנו פעיל לתושבי אריאל

 באים לבנות הוא תלוי בכם. רעיונות, הצעות על ידכם יתקבלו בברכה. 

 חצי 'ועד לעובד זוטר. ל /אדמיניסטרציהלקלוט עובדים ממטה אנו מעוניינים

ת אשר  יכולות להעסיק קהל מגוון מקהילת ב-' יש הרבה חברותחינם

שבו למשל יבואו  באריאל. אנו נשמח לקיים מערך עבודותהסטודנטים 

תנו בשביל לתת שירות לסטודנטים ושי 'שרונים'סטודנטים למתחם 

 .'שרונים'במתחם  דה ובילוילסטודנטים מגוון מקומות עבו

  כולל חדר כושר, מתחם קניות. אנחנו רוצים שיהיה מגוון  'שרונים'מתחם

 הטבות לסטודנטים ואנחנו נחשוב על תכניות לעתיד. מעבר לכרטיס הטבות. 

 פעולה תכםשמח לשתף אתחשבו על דברים שמעניינים אתכם ואנחנו נ 

 יאל.וליזום פעולות עתידיות לטובת הסטודנטים באר

 הכוונה שלנו היא להיות תמיד לאחרונה עולה נושא השקיפות באגודה -אלון .

לשירותם של הסטודנטים. תלונות על תפקודה האגודה. נקודות לשיפור 

ונושאים כאלה יתקבלו בברכה אבל לאור נקודות מאוד שליליות אשר עלו 



 

את  לאחרונה. חשוב לנו מאוד השקיפות, לאור כך אני מציג בפניכם כרגע

. לאחר שהצגתי את הנתונים הכספיים, 2014-ו 2013-התזרים הכספי שלנו ל

חשוב לי להדגיש שצרכי הסטודנטים בראש מעייננו. הדברים הללו בסופו של 

 דבר הם הפנים שלנו כאגודה. לכן חשוב לנו גם לדאוג ליחסי הציבור שלנו. 

  את תפקידי לאחר שנתיים בעבודה שלי אתכם באגודה אני החלטתי לסיים

באגודה. לאחר התקופה הקצרה הזו יצא לי להכיר אנשים מדהימים 

מנכ''ל שלכם אין לי דבר ליהם. אני התחברתי לכולכם ובתור ולהתחבר א

חוץ מלהודות לכם. תודה רבה לכם על ההזדמנות שהבאתם לי לעבוד אתכם. 

 ת, אבל אני אהיה לצדכם בכל אני כבר לא מקבל החלטו

 מבקר לאגודה .ג

 שירה מיסטריאלדובר: 

  מבקר האגודה הוא כחלק מועדת ביקורת שצריכה להיות מורכבת מחבר ועד מנהל

  ומבקר חיצוני שהוא יו''ר ועדת ביקורת על פי חוק רשם העמותות.

 למבקר אגודה מאור נידם הצבעה
 נמנע נגד בעד

1 10 0 
 

 מבקר אגודה נועם געשהצבעה ל
 נמנע נגד בעד

0 11 0 
 

 בר מימון -מבקר אגודה  ל הצבעה
 נמנע נגד בעד

7 2 2 
 

 אלעד דמסקי -מבקר אגודה  הצבעה ל
 נמנע נגד בעד

3 6 2 
 

בר מימון נחברה להיות מבקרת האגודה. בואו נאחל לה בהצלחה בהמשך. ושתתרום מפועלה 

 לטובת צרכי האגודה והסטודנטים.

 

 

 



 

 

 נשף פורים .ד

 שירה מיסטריאל דובר/ת:

 נשף לכלל קהל הסטודנטים, אנחנו מארגנים נשף מושקע לאור התקציב  לאחר ארגון

סוג של אירוע לטובת הקהל  בנוסף לכך גם שאישרתם לטובת האירוע. אנחנו נארגן

ש''ח לטובת הסטודנטים  10-הדתי. יהיו דוכני אוכל עם תעודת כשרות. יהיו הסעות ב

ש''ח ומחיר הסעה  30יה . מחיר לסטודנט יהש''ח 20באריאל. כל האוכל יהיה עד 

ש''ח.  המחיר לעומת מוסדות אקדמיים אחרים הוא יחסית זול. לחיצוניים  10יהיה 

 . באוניברסיטה לסטודנטים שלנו בעיקר ש''ח. המטרה היא 60הוא 

 יום הסטודנט .ה

 שירה מיסטריאל דובר:

  לאחר התדיינות עם 'פלס'לאחר פרזנטיות של יום הסטודנט, בחרנו את חברת ,

הקונספט יהיה מורכב מפריטים תלת הפורום שהיה, החלטנו על חברת 'פלס'. 

מימדיים שונים אשר יהוו אטרקציות וכך חוץ מעבר להופעות ולשאר הדברים, 

 הסטודנטים גם ייהנו ממכלול אירועים שונים.

 רי בעבודה וויזברג ייקח חלק עיק אלוןיקח חלק מרכזי בהפקת האירוע. אנחנו לא נ

השאלון  מול החברת הפקה. סקר של אמן פתיחה/אמן ראשי/אמן משני יגובש בקרוב.

 יפורסם במהלך השבוע וחצי הקרובים.

  עם משטרת אריאל על סמך אירועי יום הסטודנט אשתקד. הם היום הייתה ישיבה

שזו החברת הפקה 'פלס' שבאה השנה. הם מסתמכים על הניסיון המקצועי  מרוצים

 .ובמיוחד על דגשי הבטיחות שלהם שלהם

 

 תפקידים חדשים .ו

 תקשורתתחת חטיבת  דוברהצבעה ל: 

  התפקיד של הדובר, זה להגיב לכלל ציבור הסטודנטים ולהגיב במערכת פניות לטובת

 הסטודנטים. 

 :יוסי נוגה הציע את מועמדותו לתפקיד, לאור כך נערכה הצבעה 

 יוסי נוגה –לדובר  הצבעה
 נמנע נגד בעד
11 0 0 

 

 יוסי נוגה נבחר לתפקיד דובר תחת חטיבת תקשורת. המון בהצלחה!



 

 

 עדכונים, חטיבות שונות .ז

 אלירן מזוז, יחיאב סבג דובר:

 אנחנו נפעיל מוקד של הטבות שקלים 5קפיטריה של בקרוב אנחנו נפתח   - רווחה ,

 במרתונים למילואימנקים. אגמ''ח ופלטות  50%למילואימנקים. הטבות של 

 כרו אלפי חוברות לסטודנטים. פרויקט רכזים אקדמיים, השנה התחלנו מנ -אקדמי

את הפיילוט של הרכזים ומוריה אלקריף ומור טביב טיפלו בהמון סטודנטים ובעיות 

המון סטודנטים מביעים שביעות רצון רבה מהשירותים שאנחנו אקדמיות שהיו להם. 

 מספקים להם.

 היות מופץ לכולם בקרוב. התפקיד של הרכזים פרוייקט הרכזים אקדמיים הולך ל

 האקדמיים הוא מאוד עוזר וערוץ התקשורת הוא מאוד מועיל 

 

 

 23:30הישיבה ננעלה בשעה 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                   בברכה,                                ,                                                                     בברכה
 שירה מיסטריאל                               גבריאל ברודסקי                                                      

 סיו''ר אגודת הסטודנטים                                                                         יו''ר מועצה
 אגודת הסטודנטים אריאל                                                                      אריאל הסטודנטים אגודת


